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Application Form of Tt CULTURE BOOK．Dec., 2021/ VOL.29
· 注意事項：
1. 每篇文章字數範圍：中文500-800字（含主標題、標點符號、英文、數字等所有字元）
2. 投稿稿件需含圖檔至少3張並註明圖說，圖片解析度需72 dpi以上，尺寸需超過500x500 pix（圖檔除附在報名表格外，還需以E-mail夾帶檔案提供JPEG檔）
3. 表格中每一欄均為必填，請勿空白
4. 投稿文章內容需與工作及公司舉辦活動等有關連性；因此，僅描述個人生活及喜好之文章，恕無法錄取
5. 請標明文章中所引用的參考資料來源，否則將被視為抄襲
6. 本期截稿日期至2021年10月1日(五)，逾期恕不受理
· REMARKS:
1. Each article’s wording quantity should between 300-400 words (included title, punctuation and numbers).
2. Each article should collocate with at least 3 photos and photo descriptions. Size limitations on photos: above 72dpi, over 500x500 pix. (Please provide the photos in E-mail attachment).
3. All columns are needed; please do not leave anything blank.
4. Submission contents should be related to the work / duties or any interaction / event joined with Thermaltake colleagues after office hours. Personal life or interests will not be able to take into account.
5. Please properly cite your sources to avoid plagiarism in your work.
6. [bookmark: _GoBack]Submission Deadline: October 1st 2021(Fri). Late submission will not be accepted.
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	專題  Topic
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□員工園地 Staff Communication
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